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SVET STARŠEV 
 
Videm, 24. 5. 2023 
 
 

ZAPISNIK 4. SEJE SVETA STARŠEV OŠ JANKA MODRA, DOL PRI LJUBLJANI, 
ŠOLSKO LETO 2022/2023 
 
 
Seja je potekala v sredo, 17. 5. 2023, ob 17.30 uri v jedilnici matične šole.  
 
Poleg predstavnikov sveta staršev sta bila na seji prisotna ravnatelj Gregor Pečan in 
zapisničarka Nataša Predalič.  Lista prisotnih je priloga zapisnika.  
 
Dnevni red: 
 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda. 
2. Obravnava in potrditev zapisnika 3. seje sveta staršev z dne 21. 3. 2023. 
3. Obravnava predloga cenika učnih gradiv za šolsko leto 2023/2024. 
4. Poročilo predstavnikov v Svetu zavoda. 
5. Poročilo o delovanju šolskega sklada. 
6. Pobude in predlogi staršev. 

 
Uvodoma se predsednica Sveta staršev Anja Divjak zahvali staršem in ravnatelju za 
sodelovanje in sporoči, da v prihodnjem mandatu ne bo več kandidirala za predsednico Sveta 
staršev in je to njena zadnja seja. 
 
Ad1) 
Prisotnih je 27 članov od 49-ih članov sveta staršev in 6 namestnikov, zato je svet staršev 
sklepčen. Prisotni soglasno potrdijo predlagan dnevni red.  
 
Ad2) 
Predsednica Sveta staršev pove, da so zapisniki s sej sedaj na spletni strani objavljeni. Prosi še, 

da se pod zavihek Šolski sklad doda še vloga za subvencijo in vloga za namenitev sredstev dela 

dohodnine za šolski sklad. 

Prisotni pregledajo zapisnik 3. seje. 

Dela v Senožetih se bodo izvajala med počitnicami, pojasni ravnatelj. 

Komunikacija v vrtcu prek eAsistenta naj bi se malenkost izboljšala, pravijo na seji prisotni 

starši. 

Ravnatelj pove, da je dobil informacijo s strani vodstva vrtca in s strani vzgojiteljic, da je hrane 

dovolj in da tako kot v šoli, veliko hrane tudi ostane. 

Glede učbenikov v fizični obliki ravnatelj prosi, da se v prihodnje takim pobudam doda tudi 

utemeljitev. Učitelji so namreč sporočili, da na neargumentirane pobude težko dajejo 

odgovore. Ravnatelj doda še, da po se izkušnjah otroci največ učijo iz zvezkov, kjer so zapisane 
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vse pomembne stvari. Sicer pa je snov v interaktivnih gradivih za učence bolj zanimiva in 

doseže večjo odzivnost. Zato učitelje zanima zakaj si starši želijo učbenike v fizični obliki, ob 

tem da so v zadnjih letih poudarki, da je tega že tako preveč. Ena od staršev odgovori, da se 

njen otrok lažje uči iz takšnih gradiv. Ravnatelj doda, da glede na odzive večina staršev in otrok 

podpira interaktivne učbenike. 

Na točko o puščanju učbenikov v šoli ravnatelj pove, da imajo učenci 4. in 5. razredov to 

možnost že sedaj in jih nihče ne sili, da učbenike nosijo domov. Težavo vidi tudi v tem, da se 

učencem včasih ne ljubi preveriti česa ne bodo potrebovali. 

Glede kaznovanja celega razreda zaradi enega učenca, ena od staršev pove da naj bi do tega 

prišlo v 4.D v Dolskem. Ravnatelj pove, da pri kaznovanju celega razreda nikoli ne gre za samo 

enega posameznika in da zaupa učiteljem, da ocenijo stopnjo solidarnosti razreda in temu 

primerno ukrepajo. »Včasih je to tudi najbolj prav«, še doda. 

Glede kepanja na športnem dnevu ravnatelj pove, da je dobil s strani učiteljev pojasnilo, da 

pogoji niso bili tako idealni za druge aktivnosti in da naj bi bile tudi težave z opremo. Bo še 

enkrat vprašal kakšni točno so bili vzroki za takšno izvedbo športnega dne. 

Starši povedo tudi informacijo katera učiteljica je poslala nalogo za naslednji dan po osmi 

zvečer in potrdijo, da se po tem dogodku to ni več zgodilo. Ravnatelj pove, da je učiteljskemu 

zboru povedal, da to ni sprejemljivo. Obenem starše prosi za razumevanje, da obveščanje o 

nadomeščanjih poteka preko spleta in da informacijo o odsotnosti dobijo tik pred zdajci, zato 

so takšna obvestila pogosto precej pozna, saj danes delajo nadomeščanja za jutri. 

Glede opisanih težav v straniščih pa pove, da čistilke takšnih težav niso opazile. 

Na zapisnik 3. seje ni dodatnih pripomb. 

Prisotni z dvigom rok zapisnik soglasno potrdijo. 

 

Ad3) 
Eden od staršev pove, da je narobe, da je atlas za osmi razred cenejših kot za šesti in sedmi 
razred. 
Ravnatelj pove, da se trudijo optimizirati število gradiv in da je sicer njegovo mnenje takšno, 
da je treba več delati preko spletnih učilnic. 
 
SKLEP 1: 
Svet staršev soglaša s predlaganim cenikom učnih gradiv za šolsko leto 2023/2024.  
Sklep je sprejet soglasno.  
 
Ad4) 
Ker na seji med starši ni bilo predstavnikov Sveta zavoda, je kratko poročilo podal ravnatelj, 
povedal kaj so obravnavali na seji in povedal, da so vsa gradiva objavljena tudi na spletni strani 
šole in javno dostopna. 
 
SKLEP 2: Svet staršev se je seznanil z delom Sveta zavoda. 
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Ad5) 
Ker je ga. Prudo odsotna, poročilo o šolskem skladu poda Anja Divjak, ki je tudi članica 
upravnega odbora sklada. Najprej se zahvali vsem, ki so darovali v šolski sklad in nato našteje 
kaj vse se je v tem šolskem letu iz teh sredstev kupilo, med drugim so bile subvencionirane 
šole v naravi in dodatne dejavnosti, sofinanciralo se je učbenike za otroke v socialni stiski, 
kupili so nove mikroskope za naravoslovje, dodatne učne pripomočke za kvalitetnejši pouk, 
devetošolcem so subvencionirali plesni tečaj in nagradni izlet zlatim bralcem. 
Na vprašanje staršev čemu je šolski sklad namenjen in če ne bi morala šola sama nabavljati 
pripomočkov kot so mikroskopi, ravnatelj pojasni, da je prvenstveno namen šolskega sklada 
financiranje nadstandardnih pripomočkov, ki jih uporabljajo vsi učenci. Drži, da se je večinoma 
financiralo depriviligirane učence, vendar to ni glavni namen šolskega sklada. Učitelji sporočijo 
katere pripomočke bi želeli imeti in potem se za del nakupov nameni tudi sredstva iz šolskega 
sklada, če upravni odbor šolskega sklada to odobri. Pojasni še, da šole zadnja leta poslujejo z 
izgubo in dobijo bistveno manj denarja kot npr. leta 2011, kljub rasti materialnih stroškov. 
Pouk naj bi bil na najvišjih standardih, financiranje pa minimalno, kar žal ne gre. Še vedno niso 
pokrite izgube kuhinje iz obdobja korone, ko so bili delavci na čakanju. Dve tretjini stroškov 
dela v kuhinji se namreč krijejo iz naslova plačila prehrane, tega pa v času korone ni bilo. 
Ena od staršev predlaga, da bi se iz šolskega sklada financiralo več stvari za vse otroke, na 
primer predstave. 
Ena od staršev vpraša kaj se financira iz vrtčevskega sklada in Anja Divjak pojasni, da tam pa 
večina sredstev res gre za subvencioniranje nadstandardnih programov socialno ogroženim 
otrokom. Sredstev je v tem skladu bistveno manj (sklad vrtca ima drugo sklicno številko in je 
ločen od šolskega), vlog za subvencije pa vse več. 
Starši predlagajo, da se že v začetku šolskega leta na uvodnih sestankih pove kaj se financira 
iz šolskega sklada in se bo mogoče še kdo dodatno odločil, da bo namenil kakšen evro ali dva 
mesečno za šolski sklad. 
 
SKLEP 3: Svet staršev se je seznanil z delom šolskega sklada. 
 
Ad6) 
 
Anja Divjak se zahvali za posnetek predavanja Pasti nove tehnologije. Ena od staršev pohvali 
kvaliteto izvedenih predavanj in izbrane predavatelje, ki so res izjemni. 
 
Vprašanja, predlogi, pohvale, pripombe VRTEC 

1. Pošiljam pobudo Mavrične skupine: ograje ob igrišču mavrica niso dobro postavili 
nazaj, ko so delali cesto (ograja za toboganom), po mojem mnenju je kar nevarna, saj 
se lahko ti malčki stisnejo čeznjo in so takoj na cesti. 

Ravnatelj odgovori, da bo šla pobuda naprej do pristojnih. 
 

2. Imam vprašanje, ki sicer ni vezano na skupino, ki jo zastopam. V zadnjem času sem 
govorila s kar nekaj starši po vsej Sloveniji kot tudi vzgojiteljicami in večinoma so bili 
vsi precej začudeni, da je v našem vrtcu praksa, da isti vzgojiteljici spremljata skupino 
od začetka do konca vrtca, to za veliko otrok pomeni kar 5 let. Glede na to da smo si 
ljudje različni in se določeni težko ujamejo med sabo (mislim tako vzgojiteljici kot 
odnos otrok-vzgojiteljica) se mi zdi 5 let res dolga doba. Poleg tega so določene 
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spremembe v življenju otrok vsaj po 3 letu starosti prej dobrodošle kot ne. Vsekakor 
tudi vse vzgojiteljice niso enako zavzete. V določenih skupinah so bila tudi velika 
nezadovoljstva za katera vodstvo ve, pa se vseeno vztraja pri enaki kombinaciji. 
Zanima me, zakaj je takšna praksa v našem vrtcu? Zakaj se vsaj enkrat vmes ne naredi 
kakšna sprememba za osvežitev ozračja v skupini.  
Vesela bi bila, če bi se lahko o tem vprašalo ravnateljico vrtca, ki verjetno razporeja 
kader. 

Ravnatelj pove, da generalno pravilo, da se vzgojiteljica in pomočnica menjata, ne velja, 
kvečjemu obratno, da gresta skupaj s skupino naprej. V vrtec veliko bolj pogosto prihajajo 
pobude, da gredo iste delavke naprej s skupino. Naloga staršev otrok, ki to težko sprejemajo 
pa je, da otrokom pojasnijo, da v življenju nisi vedno s tistimi, ki so ti najbolj ljubi. Pove, da se 
morajo starši zavedati, da so otroci 1000x bolj adaptilni kot odrasli in da stres otrokom 
večinoma povzročijo prav starši. Ravnatelj še doda, da bo predlog dal naprej.  
Ena od staršev vpraša, če gredo otroci iz Senožet v Dolu v isti razred. Ravnatelj odgovori, da 
je pravilo takšno, ker gre za tretji razred. Ko je bila v Senožetih petletka, pa so nove 
razporeditve naredili, ker so se prerazporedili tudi ostali učenci. 
Mnenja staršev, prisotnih na seji, so različna. Nekateri so za spremembe, drugi se strinjajo, 
da je prav, da ista vzgojiteljica spremlja otroke do vstopa v šolo. 
 

3. Zelena igralnica, župnišče - zaenkrat sem prejela s strani staršev večkrat vprašanje 
glede obljubljene angleščine, ki naj bi jo občina sofinancirala, a ne vemo nič glede 
izvedbe, razen, da primanjkuje učiteljev - kakšne so možnosti, da se sredstva namesto 
vrtcu nakažejo izvajalcem storitve, če starši sami vpišemo otroke v okviru drugih 
ponudnikov, če vrtec/sola tega ne more zagotoviti. Torej kam gre potem ta denar? 
Sigurno so tudi študentje, ki bi to izvajali, itd. za vrtčevsko angleščino verjetno ni 
potreben profesor. 

Ravnatelj pove, da za angleščino dobijo toliko sredstev kot je realiziranih ur. Pove tudi, da je 
največja težava dobiti učiteljice, ki imajo modul za zgodnje poučevanje angleščine.  Ideja je 
sicer bila, da bi imele vse skupine po dve uri angleščine tedensko, vendar jo bo možno 
realizirati le v primeru, da bodo imeli dovolj učiteljev. 
 

4. Ter enormna podražitev vrtca o kateri s strani vrtca drugače, kot preko Pletenic in 
položnice nismo bili obveščeni. Sedaj je javni vrtec, če plačaš polno ceno cca. 470 eur, 
kar res ni majhna podražitev. 

Starši so prejeli obvestilo o spremembi cene in povezavo do objavljenega sklepa občinskega 
sveta, ki se je nanašal na spremembo cene z mesecem februarjem, po eAsistentu 26. 
januarja. Obvestilo je prebralo 267 od 420 prejemnikov sporočila. Ravnatelj starše pozove 
naj berejo obvestila, sploh ker so tako pogoste pripombe, da so starši premalo obveščeni. 

 
5. Pohvale za DSP Janjo in vzgojiteljico Melito pri telesnih aktivnostih. 

 
6. Seja je ravno dobro za nami, hkrati pa se starši, ki imamo otroke v vrtcu (čeprav je se 

nekaj let), že sprašujemo ali je smiselno otroka vpisati v javno solo, kjer že danes 
poslušamo, da je pomanjkanje kadra, da bodo mogoče primorani izvajati le osnove 
itd.  Kot vodja, ki delam v gospodarstvu, se v primerih, ko se k nam na razpis prijavi 
malo ljudi/ali pa se sploh ne, vedno najprej pomislim, če smo boljši od konkurence. In 
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dejstvo je, da verjamem, da bi sola brez problema (kljub pomanjkanju 4k učiteljev in 
vzgojiteljev), če bi se zagotavljali drugačni pogoji, dobila kader. 
Vedno več učiteljev uči v alternativah, prav tako je z vrtci. 
Mogoče bi lahko razmislili o drugačnem pristopu (celotno javno šolstvo), zgledovanje 
po skandinavskih šolah, itd. 
Primer in zanimiva pojasnitev: 
https://www.delo.si/novice/slovenija/v-soli-brez-ucbenikov-in-delovnih-zvezkov/ 
https://www.instagram.com/reel/CpvODbKJUdv/?igshid=YmMyMTA2M2Y= 

Ravnatelj pojasni, da je učitelj eden od najbolj deficitarnih poklicev v državi in ministrstvo 
oz. vlada bo morala razmisliti kako povečati zanimanje za ta poklic. Ne predstavlja si kako 
bo s kadri v prihodnje. 
V nadaljevanju se pogovor dotakne tudi opravičil za izbirne predmete športnikov, ena od 
mam pripomni, da bi bilo smiselno na ministrstvo nasloviti tudi pobudo, da se športnike 
tretira na enak način kot glasbenike. Njen otrok ima namreč ogromno treningov in bi 
lažje delal šolo, če bi imel status in s tem prilagojene pogoje. 
 
7. Vprašanje iz vrtca Dolsko: Ali je komunikacija med starši, vodstvom vrtca in 

zaposlenimi v vrtcu po vašem mnenju zadovoljiva? Ob dogovarjanju za izvedbo 
Škratkove dežele je prihajalo do dopisov s strani vodstva staršem, o katerih 
vzgojiteljice niso bile obveščene, prav tako pa so vzgojiteljice poslale dopis staršem, o 
katerem vodstvo vrtca ni vedelo nič in je zato prihajalo do nejevolje in slabšanja 
odnosov. 

Ravnatelj bo preveril kaj se je dogajalo. 
 

8. PISANA IGRALNICA, gasilski dom 
Izjemne pohvale vzgojiteljicama Saši in Nini (ter seveda tudi ostalim) za tako srčen odnos 
do otrok. Vzgojiteljici poskrbita, da so navkljub pomanjkanju zunanje igralnice, res veliko 
zunaj, opravijo veliko pohodov na Korant, raziskujejo in opazujejo naravo. Starši smo zelo 
zadovoljni, da bosta oni nadaljevali in vodili skupino tudi v prihodnjih letih. Pohvale tudi 
učitelju angleščine, saj pri otrocih opažamo prepoznavanje in tudi uporabo 
angleških besed, ki jih jim je predstavil skozi igro in pesem. Velika pohvala tudi samemu 
vodstvu vrtca za izpeljan bazar za deklico Karolino, ki je del skupine v gasilskem domu. 

 
9. Za svet staršev bi izpostavila to, kar se je prejšnji teden dogajalo v Beogradu... Zanima 

me, če imajo vzgojiteljice pogovore v vrtcu o empatiji, koliko so pozorne na "nasilne" 
otroke, kako ukrepajo v takih primerih... Ker vemo, da se nasilje ne začne kar 
naenkrat v šoli...  

Ravnatelj pove, da so temi namenili več pogovorov. Meni, da je velika odgovornost na starših, 
ki svoja občutja prenašajo na otroke. V šoli vzpodbujajo učence, da opozarjajo na spremembe 
pri sošolcih, saj jih prej opazijo kot učitelji. Spomnil je na kritike staršev, ko ni pustil, da bi 
devetošolci šli na paintball in poudaril, da je strogo proti takšnim dejavnostim. Opozoril je še 
na starše, ki otrokom dovolijo, da ves čas nenadzorovano srfajo po tablicah in telefonih, saj so 
se vsi strinjali, da na spletu na otroke preži ogromno t. i. »plenilcev«, pa jih kljub temu pustijo, 
da brskajo po spletu, v bazen poln krokodilov (plenilcev) jih pa ne bi pustili. 
Eno od staršev je zanimalo ali se pri nasilnih otrocih izvajajo kakšni ukrepi ali dobijo samo 
podpis v beležnico. Ravnatelj pojasnil, da je vse odvisno od primera, nikoli pa ne sprejmejo 

https://www.delo.si/novice/slovenija/v-soli-brez-ucbenikov-in-delovnih-zvezkov/
https://www.instagram.com/reel/CpvODbKJUdv/?igshid=YmMyMTA2M2Y=
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samo ukrepa, ampak se vedno vodi še restitutivni ukrep s katerim pri otroku dosežejo, da 
naredi samorefleksijo, ter izvedejo pogovor s starši. Vsi protokoli ravnanja ob pojavu 
nasilništva so predpisani. 
 
Vprašanja, predlogi, pohvale, pripombe ŠOLA 

1. Starš učenca pozna več primerov, ko so iz garderobe izginile stvari (rezervna oblačila, 
ki jih učenec hrani v podpisani vrečki v garderobi). Starš izključuje možnost, da je 
učenec stvari kjer pozabil ali izgubil (učiteljica je obvestilo objavila na eAsistentu in se 
ni javil nihče, poleg tega so iskali po vsej šoli – tudi čistilka). Zanima ga, ali in kako bo 
šola uredila varovanje stvari v garderobi (namestitev kamer, dežurni ipd). 

 Ravnatelj pove, da šola nima možnosti varovanja in da ne vidi rešitve takšne problematike. 
Pove še, da se v šoli vsako leto »najde« ogromna količina oblačil in obutve, ki jih potem nihče 
ne išče. 
 

2. Vprašanja za sejo sveta staršev, prejeta s strani 1.A:  
Lahko bi organizirali v zimskem času kakšno drsanje ali sankanje in na splošno med 
šolskim letom kakšen izlet več. Zimski športni dan, ki je bil letos izveden na šolskem 
igrišču, ni bil najbolj kvaliteten športni dan. Če se že načrtuje športni dan v okolici šole, 
bi otroci lahko šli vsaj na Korant ali npr. Janče. 

V skladu z učnim načrtom se realizira toliko dejavnosti kot je možno. Zavezani so k vsaj 95% 
realizaciji pouka in to je prioriteta. 
 

Ali bi bilo možno v ponudbo interesnih dejavnosti vključiti tudi učenje dodatnih tujih 
jezikov (npr. nemščina, francoščina, italijanščina)? 

Ravnatelj pove, da je običajno ta takšne dejavnosti premalo interesa. Bo predal predlog 
naprej. 
 

3. Mene zanima, na kakšni podlagi (zakonski) je ravnatelj DOLOČIL IZBIRNI PREDMET 
ples za devetošolce. Če je predmet izbirni, naj si ga izberejo učenci, ki radi plešejo - 
priprave na valeto celo šolsko leto po mojem mnenju niso pametna odločitev.  

Ravnatelj pove, da so s tem staršem prihranili stroške plesnih vaj. Kar nekaj staršev na seji se 
strinja, da je ples pozitivna dejavnost in odločitev pozdravljajo. 
 

4. Posredujem pohvali in mnenje s strani staršev iz našega 6.c razreda: 
Ker velikokrat berem kako so otroci nezadovoljni s prehrano ( kar me močno čudi), bi 
rada poudarila, da sta pri nas obe punci zelo zadovoljni s hrano, obroki. Odkar je novi 
kuhar Iztok pa je hrana še posebej okusna, pravita. Kuhar Iztok se z otroci tudi kdaj 
pošali, jih kaj vpraša, pove kaj zanimivega, saj je bilo prej vzdušje v kuhinji napeto, 
kuharice naj bi bile vedno zelo slabe volje, kar so otroci opazili, občutili. 
Vse pohvale iz nase strani! 
Drugo mnenje starša se nanaša glede e-učbenika za naravoslovje. Starš meni, da se je 
na ta način težje učiti, ter predlaga, da bi bilo za učence lažje preko učbenika, ki ga 
imajo pri pouku, ter da ga lahko odnesli tudi domov, kot ostale učbenike. 

 
Pohvalili bi razrednika ga. Aleša Lebar in ga. Lovše Pepelnak za trud in angažiranost 
skozi celotno šolsko leto. 
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5. Glede na to, da bodo naši otroci (sedanji sedmošolci) verjetno prva 
generacija, ki se jim bodo NPZ-ji upoštevali pri vpisu v srednje šole, 
me zanima, ali bo šola / učitelji predlagala kakšno spremembo sistema 
NPZ-jev? Ker kot je znano, so ti, taki kot so zdaj, sistem točkovanja, 
vprašanj itd. neprimerni in ne odražajo dejanskega znanja učencev. 

Ravnatelj pove, da spremembe predlaga že 10 let. On sicer ni za izvedbo NPZjev, ker ima 
omejitev samo 40 šol in meni, da bi lahko za vpis tam imeli sprejemne izpite. 
 

6. Pišem za 3.a 
Pohvalili bi učiteljico Karmen Hudi. In učiteljice podaljšanega bivanja Heleno, Urško in 
Metko. 

 
7. Pohvale učiteljici Tini Pugelj, 2. B, za trud in strokovnost skozi celo leto. Veseli smo, da 

je z nami od prvega razreda, in z veseljem bi jo imeli tudi naslednje leto. Otroci se 
imajo lepo in odlično napredujejo. Odnos s starši je, tak kot mora biti.  

 
Obenem pohvalim učbenike v 5. razredu. Tudi v višjih razredih naj bodo v fizični obliki, 
po potrebi kombinacija z ostalimi e oblikami.  

 
8. 6.b - Pripomba na seznam gradiv za bodoče sedmošolce leti na komplet za 

naravoslovje: učenci bi za lažje učenje potrebovali učbenike v fizični obliki. Z 
odgovorom, da so učitelji predlagali e-obliko, nisem zadovoljna, saj bi na šoli morali 
slišati, da je tako učenje težavno. 
V letošnjem letu učenci v delovnem učbeniku za naravoslovje niso rešili niti ene 
eksperimentalne naloge; naloge iz delovnega učbenika so reševali le sami doma kot 
domačo nalogo. 

 Ravnatelj bo preveril kaj je bilo z eksperimentalnimi nalogami. Glede izpolnjevanja delovnih 
zvezkov pa poudari, da je zelo strog in natančen in ni zadovoljen, če niso izpolnjeni. 
 

Za prihodnje šolsko leto predlagam, da imajo učitelji (tudi tisti, katerih predmeti 
nimajo dopolnilnega pouka) v urniku pred poukom ali po pouku dodane govorilne ure 
za učence, na katere lahko pridejo po dodatno razlago (če snovi niso razumeli ali so 
bili bolni), na poročanje bralne značke in podobno. 

 Ravnatelj pove, da v urnik tega ne morejo dodajati (bralne značke, ipd). 
 

V urniku iz eAsistenta, ki ga vidimo starši (šolska spletna stran ali naš profil), se ne 
vidi, v katerem kabinetu/učilnici imajo učitelji popoldanske govorilne ure, zato 
predlagam, da na šoli naredijo seznam prostorov, v katerih potekajo popoldanske 
govorilne ure, podoben tistemu za dopoldanske govorilne ure. 

 Prošnjo bo ravnatelj posredoval naprej, to naj bi bilo na spletni strani že objavljeno. 
 

Predlagam, da se v okviru razrednih ur učencem na začetku prihodnjega šolskega leta 
predstavijo različni učni stili in kako se učiti. 
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Pohvalila bi odzivnost in prijaznost razrednika 6.b, gospoda Tratnika. 
 
Ena od staršev izpostavi, da je bilo napovedano ustno preverjanje znanja potem izvedeno v 
pisni obliki kar ni prav. Obenem izpostavi učiteljico A.M., ki naj bi bila usmerjena v iskanje 
neznanja. Ravnatelj za omenjeno učiteljico meni, da je stroga a učence veliko nauči in zatrdi, 
da njeni učenci dobijo najvišja državna priznanja na tekmovanjih. Glede preverjanja znanja 
prosi, da mu sporočijo datum ocenjevanja. 
 
Eno od staršev moti, da imajo podaljšan čas pisanja samo otroci z odločbami, saj bi njena 
hčerka včasih tudi potrebovala nekaj več časa kot ga ima na razpolago. Ravnatelj pove, da 
imajo vsi otroci na voljo enako časa za pisanje (razen tistih, ki jim po odločbi pripada določen 
odstotek podaljšanja) in če bi bilo časa premalo, bi se to odražalo na rezultatih preverjanja 
znanja. 
V nadaljevanju pogovora izpostavijo, da je sistem bolj ugoden za dekleta, ki hitreje dozorijo in 
jih mogoče prav zato kasneje več doseže terciarno izobrazbo (60% deklet in 30% fantov). 
Ena od staršev pohvali vzgojitelje v Senožetih in Manco, Leona in Klaro. 
Ena od staršev vpraša zakaj ni gospe Peklaj na seji, predsednica sveta staršev pove, da je 
ravnatelj že večkrat pojasnil, da je on tam zato, da odgovarja na njihova vprašanja. 
Ena od staršev pove, da sedaj v Senožetih večkrat odidejo ven. Zanima jo kako to, da so za 
najmlajše v mlajših starostnih skupinah v ceni vštete pleničke, v Senožetih pa morajo v 
kombiniranem oddelku pleničke starši prinesti sami. 
Ena od staršev pohvali vzgojiteljico Špelo Drobnič in pomočnico vzgojiteljice Niko Avbelj iz 
zelene skupine. 
Ena od staršev vpraša ravnatelja kaj meni o predlogu vlade o centralizaciji šolskih kuhinj. 
Ravnatelj meni, da je ideja bedasta in se predlagatelji ne zavedajo kaj bi to pomenilo. Omeni 
še, da je bila pri njem na obisku Nika Kovač, ki je po pogovoru priznala, da so bili s predlogi 
glede brezplačne prehrane nekoliko prehitri. Ravnatelj še meni, da so smernice glede prehrane 
primerne in da ni nobene potrebe, da bi oporekali strokovnjakom. Na vprašanje kako to, da 
nimajo prednost lokalni dobavitelji, ravnatelj pojasni, da ti ne morejo zadostiti vsem 
potrebam. Izpostavi en primer: lokalni dobavitelji namreč ne morejo dobaviti po 700 jabolk, 
kolikor jih bi v šoli in vrtcu potrebovali tudi večkrat tedensko. 
 
Seja se zaključi ob 19.25 uri. 
 
 
 
     Zapisala:       Predsednica sveta staršev: 
Nataša Predalič       Anja Divjak 


